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PROTOKÓŁ NR VI/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 18 czerwca 2015 r.  
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1510 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu i Andrzej Siwy - etatowy Członek Zarządu oraz dyrektorzy wydziałów 
Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. Lista 
obecności stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 23 kwietnia 2015 

r. 
2. Sprawozdanie Finansowe Powiatu Goleniowskiego za 2014 r., Sprawozdanie  

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2014 r. i Informacja o stanie 
mienia Powiatu Goleniowskiego za okres od 01.01.2014 r. do 31.12.2014 r.  
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 

b) stanowiska Komisji, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 r.,  

d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za rok 2014.   

3. Informacja nt. rynku pracy i zastosowania nowych instrumentów 
aktywizacyjnych w Powiecie Goleniowskim w 2014 r.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Informacja nt. kosztów funkcjonowania oświatowych jednostek 
organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2014.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) likwidacji Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, 
b) przyjęcia do wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. 

„Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników szkolnych i książek 
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pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do szkół lub placówek, 
dla których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski, 

c) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego”, 
d) podwyższenia wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych oraz 

prowadzących rodzinne domy dziecka, 
e) zmieniająca uchwałę Rady Powiatu w Goleniowie nr XXVI/247/13 z dnia 26 

września 2013 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków korzystania 
przez powiatowe jednostki organizacyjne z nieruchomości Powiatu 
Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie, 

f) pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta 
Goleniów, 

g) pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 412OZ Żdżary-
Goleniów, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia 
zadań Powiatu Goleniowskiego z zakresu edukacji publicznej, 

i) kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2016 rok, 
j) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., 
k) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na 

lata 2015-2027, 
l) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2015 r, 
m) przyznania dotacji celowej dla Gminy Goleniów na dofinansowanie zakupu 

zbiornika przeciw pożarowego, 
n) przyznania dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu 

zbiornika przeciwpożarowego, 
o) rozpatrzenia skargi Nr rej. 1, 
p) rozpatrzenia skargi Nr rej. 2, 
q) rozpatrzenia skargi Nr rej. 3, 
r) rozpatrzenia skargi Nr rej. 4, 
s) rozpatrzenia skargi Nr rej. 5, 
t) rozpatrzenia skargi Nr rej. 6.     

6. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

9. Zamknięcie obrad.  

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia VI sesji 
Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.   
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Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji dwóch 

projektów uchwał, które były omawiane na posiedzeniach Komisji:  

- do pkt 5 m) projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Gminy 

Goleniów na dofinansowanie zakupu zbiornika przeciwpożarowego 

- do pkt 5 n) projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej dla Gminy 

Maszewo na dofinansowanie zakupu zbiornika przeciwpożarowego. 

Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wniósł o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji sześciu projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg od pkt 5 

o) do pkt 5 t).  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Starostę T. Kulinicza do pkt 5 m) w sprawie 

przyznania dotacji celowej dla Gminy Goleniów na dofinansowanie zakupu zbiornika 

przeciwpożarowego, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Starostę T. Kulinicza do pkt 5 n) w sprawie 

przyznania dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu zbiornika 

przeciwpożarowego, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 o) rozpatrzenia skargi nr rej. 1, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 p) rozpatrzenia skargi nr rej. 2, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 q) rozpatrzenia skargi nr rej. 3, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 r) rozpatrzenia skargi nr rej. 4, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 s) rozpatrzenia skargi nr rej. 5, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem projektu uchwały do 

porządku obrad sesji wniesionego przez Pawła Gulbinowicza, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej do pkt 5 t) rozpatrzenia skargi nr rej. 6, Rada głosowała jednogłośnie 

za,  

w obecności 19 radnych.  

Innych wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji nie zgłoszono, wobec czego 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad sesji ze zmianami.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad sesji ze 

zmianami, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z V sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 23 kwietnia 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

 

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z V sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 23 kwietnia 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie za, w obecności 19 

radnych.    

Ad 2. Sprawozdanie Finansowe Powiatu Goleniowskiego za 2014 r. stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu Powiatu 

Goleniowskiego za 2014 r. stanowi zał. nr 4 do protokołu. Informacja o stanie mienia 

Powiatu Goleniowskiego za 2014 r. stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Ad 2.a. Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2014 r. dotyczy 11 miesięcy pracy Zarządu Powiatu poprzedniej kadencji i tak się 

składa, że w tym jak i w poprzednim Zarządzie są wspólnie z Tomaszem Stanisławskim 

obecnym Wicestarostą. Następnie w imieniu własnym oraz Przewodniczącego Rady, 

Starosta  

T. Kulinicz powitał członka Zarządu poprzedniej kadencji Mariusza Zalewskiego 

obecnego na sesji.  

 

Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Nr XC.154.2015 z dnia 17 kwietnia 2015 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Goleniowskiego za 2014 rok. wraz z informacją o stanie mienia. Uchwała ta 

stanowi zał. nr 6 do protokołu. Ponadto Starosta przedstawił uchwałę Nr 
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CXLI.266.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 27 maja 2015 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Goleniowie  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Goleniowie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2014, która stanowi zał. nr 7 do protokołu.   

Następnie Starosta T. Kulinicz  przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu w Goleniowie 

do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za rok 2014, które 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 
Ad 2.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdania. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawione sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 r.  

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie na str. 3 informacji o stanie mienia punktu 

dotyczącego ilości gruntów stanowiących własność powiatu ponieważ podana ilość gruntów 

w tabelce nie odzwierciedla ilości podanej w opisie.  

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że budżet powiatu został bardzo dobrze wykonany  

i widać dobrą rękę Skarbnika Powiatu. Jest to budżet, którym można się chwalić w stosunku 

do innych jednostek za merytoryczne opisywanie i pokazywanie tego budżetu, dzięki temu 

nie było sytuacji, kiedy pod koniec roku Zarząd musiał szukać pieniędzy, aby załatać budżet.     

Skarbnik Powiatu Z. Mazur poinformował, że odpowiedzi na zadane pytanie prze radnego Cz. 

Siwka udzieli na piśmie.  

Ad 2.c. Przewodniczący Rady Powiatu, K. Ziemba poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2014 r., który stanowi zał. nr 9 do protokołu.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2014 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 

r., Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych. 

 

UCHWAŁA NR VI/43/15 stanowi zał. nr 10 do protokołu.     

Ad 2.d. Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za rok 

2014, który stanowi zał. nr 11 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za udzieleniem absolutorium dla Zarządu 

powiatu w Goleniowie za 2014 r. głosowało 15 radnych za, 4 wstrzymało się od głosowania.  

UCHWAŁA NR VI/44/15 stanowi zał. nr 12 do protokołu.   
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Starosta Tomasz Kulinicz podziękował za udzielenie absolutorium i wysoką ocenę wykonania 

budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2014 r.  

Ad 3. Informacja nt. rynku pracy i zastosowania nowych instrumentów aktywizacyjnych  
w Powiecie Goleniowskim w 2014 r. stanowi zał. nr 13 do protokołu.   
 

Ad 3.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Informacja nt. rynku pracy  

i zastosowania nowych instrumentów aktywizacyjnych w Powiecie Goleniowskim  

w 2014 r. była analizowana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 1 czerwca 2015 r.  

i została przez Zarząd pozytywnie oceniona.    

Ad 3.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawioną informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. rynku pracy  

i zastosowania nowych instrumentów aktywizacyjnych w Powiecie Goleniowskim w 2014 r., 

Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.   

Ad 4. Informacja nt. kosztów funkcjonowania oświatowych jednostek organizacyjnych 

prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2014 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad 4.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Informacja nt. kosztów funkcjonowania 

oświatowych jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2014 

była analizowana na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 1 czerwca 2015 r. i została 

pozytywnie oceniona.  

Ad 4.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawioną informację. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawioną informację. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. kosztów 

funkcjonowania oświatowych jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski w roku 2014, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.   

Ad 5.a. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Maszewie, który stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie likwidacji 

Technikum Rolniczego dla Dorosłych w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/45/15 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad 5.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania 

zadania z zakresu administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu i wydruku podręczników 

szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do szkół lub 

placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski”. Projekt uchwały 

stanowi zał. nr 17 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia do 

wykonania zadania z zakresu administracji rządowej pn. „Dofinansowanie zakupu i wydruku 

podręczników szkolnych i książek pomocniczych dla uczniów niewidomych uczęszczających do 

szkół lub placówek, dla których organem prowadzącym jest Powiat Goleniowski”, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/46/15 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad 5.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny 

zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego”, który stanowi zał. nr 19 do 

protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

„Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego”, Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR VI/47/15 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Ad 5.d. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie podwyższenia 

wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących rodzinne domy 

dziecka, który stanowi zał. nr 21 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

podwyższenia wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych oraz prowadzących 

rodzinne domy dziecka, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/48/15 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad 5.e. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę Rady Powiatu  

w Goleniowie nr XXVI/247/13 z dnia 26 września 2013 r. w sprawie określenia 

szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki organizacyjne  

z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie, stanowi zał. nr 

23 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 

Rady Powiatu w Goleniowie nr XXVI/247/13 z dnia 26 września 2013 r. w sprawie 

określenia szczegółowych warunków korzystania przez powiatowe jednostki 

organizacyjne z nieruchomości Powiatu Goleniowskiego będących w trwałym zarządzie, 

Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/49/15 stanowi zał. nr 24 do protokołu.   
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Ad 5.f. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii 

dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na terenie miasta Goleniów, który stanowi zał. nr 

25 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych ulic zlokalizowanych na 

terenie miasta Goleniów, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR VI/50/15 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad 5.g. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej odcinka drogi nr 412OZ Żdżary-Goleniów, który stanowi zał. nr 27 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 412OZ Żdżary-Goleniów, Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/51/15 stanowi zał. nr 28 do protokołu.   

Ad 5.h. Starosta T. Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

powierzenia Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu Goleniowskiego z zakresu 

edukacji publicznej, który stanowi zał. nr 29 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie powierzenia 

Miastu Zielona Góra prowadzenia zadań Powiatu Goleniowskiego z zakresu edukacji 

publicznej, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/52/15 stanowi zał. nr 30 do protokołu.   

Ad 5.i. Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2016 rok, który stanowi zał. nr 31 

do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas zapytał, czy w zał. do uchwały w pkt. VI na str. 3 mowa jest  

o jednostkach podległych powiatowi, czy jednostkach prowadzonych przez inne samorządy 

również.  

Skarbik Z. Mazur odpowiedział, że w punkcie VI  jest mowa o jednostkach stanowiących 

własność powiatu. Następnie Skarbnik wprowadził autopoprawkę polegającą na wykreśleniu 

w załączniku do uchwały w pkt VI zapisu „należące do zadań powiatu” i wpisaniu  

„w jednostkach stanowiących własność powiatu”.     

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2016 rok, Rada głosowała 

jednogłośnie za,  

w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR VI/53/15 stanowi zał. nr 32 do protokołu 

Ad 5.j. Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., który stanowi zał. nr 33 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., Rada głosowała 15 głosami za, 

przy 4 głosach wstrzymujących się.  

UCHWAŁA NR VI/54/15 stanowi zał. nr 34 do protokołu.     

Ad 5.k. Skarbnik Powiatu, Z. Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, 

który stanowi zał. nr 35 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, 

Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych  

UCHWAŁA NR VI/55/15 stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Ad 5.l. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2015 r., 

który stanowi zał. nr 37 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas wniósł o rozszerzenie o dane ze szpitala Rejonowego w 

Nowogardzie  informacji nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego w 

świadczenia medyczne w zakresie lecznictwa zamkniętego w roku 2014 i I połowy 2015 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2015 r., Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR VI/56/15 stanowi zał. nr 38 do protokołu.  
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Ad 5.m. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej dla Gminy Goleniów na dofinansowanie zakupu zbiornika przeciwpożarowego, 

który stanowi zał. nr 39 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyznania 

dotacji celowej dla Gminy Goleniów na dofinansowanie zakupu zbiornika 

przeciwpożarowego, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.   

UCHWAŁA NR VI/57/15 stanowi zał. nr 40 do protokołu.  

Ad 5.n. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu zbiornika przeciwpożarowego, 

który stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Paweł Gulbinowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyznania 

dotacji celowej dla Gminy Maszewo na dofinansowanie zakupu zbiornika 

przeciwpożarowego, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 19 radnych.   

UCHWAŁA NR VI/58/15 stanowi zał. nr 42 do protokołu.   

Godz. 1405 obrady sesji opuścił Starosta T. Kulinicz – stan 18 radnych. 

Ad 5.o. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 1, który stanowi zał. nr 43 do protokołu.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 1, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 18 radnych.   

UCHWAŁA NR VI/59/15 stanowi zał. nr 44 do protokołu.   
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Godz. 1410 przybył Starosta T. Kulinicz – stan 19 radnych.  

Starosta Tomasz Kulinicz zgłosił do Przewodniczącego Rady Powiatu, że nie będzie brać 

udziału w głosowaniach dotyczących rozpatrywania skarg na Starostę Goleniowskiego.  

Ad 5.p. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 2, który stanowi zał. nr 45 do protokołu.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 2, Rada głosowała jednogłośnie za. Biorących udział w głosowaniu 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR VI/60/15 stanowi zał. nr 46 do protokołu.  

Ad 5.q. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 3, który stanowi zał. nr 47 do protokołu.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 3, Rada głosowała jednogłośnie za. Biorących udział w głosowaniu 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR VI/61/15 stanowi zał. nr 48 do protokołu.  

Ad 5.r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 4, który stanowi zał. nr 49 do protokołu.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 4, Rada głosowała jednogłośnie za. Biorących udział w głosowaniu 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR VI/62/15 stanowi zał. nr 50 do protokołu.  

Ad 5.s. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 5, który stanowi zał. nr 51 do protokołu.   

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 5, Rada głosowała jednogłośnie za. Biorących udział w głosowaniu 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR VI/63/15 stanowi zał. nr 52 do protokołu.  

Ad 5.t. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 6, który stanowi zał. nr 53 do protokołu.   
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin Fedeńczak odczytał projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi nr rej. 6, Rada głosowała jednogłośnie za. Biorących udział w głosowaniu 18 

radnych.   

UCHWAŁA NR VI/64/15 stanowi zał. nr 54 do protokołu.  

Ad 6.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 11 kwietnia 2015 r. do 3 czerwca 2015 r. stanowi zał. nr 55 do protokołu.     

Starosta Tomasz Kulinicz zwrócił uwagę, że wiele punktów w Sprawozdaniu  

z działalności Zarządu dotyczy inwestycji drogowych oraz poinformował, że złożył 

wniosek o wykonanie tablic „witaczy” Powiatu Goleniowskiego w ramach szeroko 

rozumianej promocji, które zostaną ustawione na 14 drogach wjazdowych na teren 

powiatu, po uzgodnieniach z zarządcami poszczególnych dróg. Ponadto Starosta 

poinformował, że w Wydziale Komunikacji zostanie wprowadzona możliwość płatności 

za pomocą zintegrowanej platformy usług i płatności za pomocą karty płatniczej. 

Radny Kazimierz Lembas zapytał, co z remontem ulicy Piłsudzkiego w Nowogardzie.  

Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że nie ma jeszcze opracowanej dokumentacji 

technicznej, a jest jedynie kosztorys, który opiewa na kwotę ponad 200 tyś zł. Następnie 

Starosta poinformował, że w drugiej połowie roku będzie wiadomo jakie są możliwości 

finansowe i ile powiat będzie mógł przeznaczyć na tę inwestycję.  

Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na to, że w sprawozdaniu nazwisko pani Ireny 

Juszczyk jest pisane błędnie zamiast Juszczyk jest Jurczyk.  

Ponadto radny wniósł o udzielenie odpowiedzi, czy Kurator Oświaty pozytywnie 

zaopiniował kandydaturę pani I. Juszczyk na stanowisko Dyrektora Specjalistycznej 

Poradni Terapeutycznej dla Dzieci, Młodzieży i ich Rodzin w Nowogardzie i czy  

w stosunku do Pani I. Juszczyk toczy się postępowanie prokuratorskie lub inne o 

mobbing.   

Starosta T. Kulinicz odpowiedział, że nie została podjęta decyzja przez Zarząd i pani  

I. Juszczyk nie jest dyrektorem Poradni, jest osobą, która została dopuszczona do drugiej 

części konkursu na stanowisko dyrektora poradni. Jednakże w drugiej części nie 

otrzymała minimalnej wystarczającej ilości głosów i konkurs nie został rozstrzygnięty. 

Ponadto Starosta poinformował radnego, że nie ma wymogu wydawania opinii przez  

Kuratora Oświaty w stosunku do kandydatów na dyrektorów poradni. Jeżeli chodzi 

natomiast o zastrzeżenia do pracy pani I. Juszczyk na stanowisku, które obecnie zajmuje, 

Zarządowi Powiatu nic na ten temat nie wiadomo, a startując w konkursie na dyrektora 

poradni złożyła oświadczenie o niekaralności.  

Radny Józef Korkosz powiedział, że sprawa dotyczy jego koleżanki i zaapelował, aby nie 

„biczować” ludzi na podstawie opinii, ponieważ zna osobiście panią I. Juszczyk z uwagi 
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na to, że pracują wspólnie na różnych płaszczyznach i mają wspólnych nauczycieli, 

którzy nie wypowiadają się negatywnie na temat pracy pani Juszczyk.               

Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o podanie w rozbiciu na miesiące w okresie ostatnich 
3 lat kosztów utrzymania budynku b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie i przychodów oraz 
zakresu planowanej inwestycji wraz z jej szacunkowym kosztorysem.   
 
Radny P. Gulbinowicz zapytał o pkt 20 ze str. 9, czy któraś instytucja jest zainteresowana 
pozyskaniem jacuzzi, które stoi niewykorzystane na basenie.   
 
Starosta Tomasz Kuinicz odpowiedział, że Zarząd wysłał zapytanie do dwóch jednostek, 
z czego odpowiedzi udzieliła dyrektor DPS pani L. Skałecka-Włodarczyk informując, iż 
nie jest zainteresowana pozyskaniem jacuzzi, natomiast nie ma jeszcze informacji od 
pani Prezes SCM Sp. z o.o. Goleniowie. 
Starosta dodał, że jeżeli się okaże, że żadna jednostka nie jest zainteresowana 
przejęciem majątku powiatu w postaci jacuzzi, Zarząd przystąpi do procedury sprzedaży 
tego urządzenia. 
Następnie Starosta, T. Kulinicz odpowiedział, na pierwsze pytanie radnego  

P. Gulbinowicza odnośnie b. hotelu „Cisy” mówiąc, że na przestrzeni ostatnich lat 

dochody nie były zbyt wysokie, właśnie z uwagi na stan budynku i brak windy. 

Natomiast po remoncie tego budynku oraz oddaniu windy na pewno obiekt ten stanie 

się bardziej atrakcyjny dla potencjalnych najemców.      

Ad 6.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba podziękował Staroście i wszystkim 

radnym, którzy wzięli udział 2 czerwca w wyjeździe radnych i zapoznanli się ze stanem 

jednostek powiatu, co było bardzo ciekawe i potrzebne. Zdaniem Przewodniczącego 

stan obiektów jest dobry, ale należy dążyć do jeszcze lepszego. Następnie 

Przewodniczący powiedział, że jest gotowy wstępny projekt statutu powiatu, nad 

którym będzie pracować Komisja Statutowa. Jeżeli chodzi o zapisy w Statucie, jest 

propozycja o jawność obrad  

i imienne głosownia, co będzie uzależnione od zakupu nowego sprzętu elektronicznego 

na salę obrad. Ponadto Przewodniczący poinformował, iż grupa inicjatywna z 

Nowogardu i Goleniowa przekazała na ręce Przewodniczącego wniosek poparty 

podpisami mieszkańców powiatu o ustanowienie w Statucie Powiatu Goleniowskiego 

możliwości wnoszenia projektów uchwał w trybie obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej. Na zakończenie swojej wypowiedzi Przewodniczący stwierdził, że 

bardzo miłym wydarzeniem była zorganizowana przez Starostę T. Kulinicza konferencja 

z okazji 25 –lecia samorządności, na której radni poszczególnych rad mogli między sobą 

wymienić swoje doświadczenia.  

Ad 7. Starosta Tomasz Kulinicz w imieniu własnym oraz pani dyr. Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie zaprosił radnych na 20 czerwca do Stepnicy, gdzie w 

amfiteatrze odbędzie się uroczystość z okazji Dnia Rodzicielstwa organizowana przez 

PCPR, ponadto Starosta poinformował, iż w Przybiernowie o godz. 10 odbędą się 

Powiatowe Zawody Ochotniczych Straży Pożarnych, a w Lubczynie o godz. 11 

rozpocznie się Turniej Siatkówki Samorządowy dla radnych i pracowników gmin 
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Powiatu Goleniowskiego,  

w którym drużyna powiatu również weźmie udział.      

Radny Paweł Gulbinowicz:  

- w imieniu grupy pasjonatów tenisa stołowego zwrócił się do Starosty z pytaniem, czy 

istnieje możliwość korzystania z budynku byłej szkoły specjalnej do organizacji gry  

w tenisa, a jeśli nie może być ten budynek, to czy Starostwo dysponuje innym 

pomieszczeniem, które można by było odpłatnie wynająć,  

- zwrócił się do Starosty o przedstawienie wszystkich kosztów organizacji konferencji  

z okazji 25-lecia samorządności, która odbyła się w dniu 12 czerwca 2015 r.  

w Nowogardzie i czy prelegenci otrzymali wynagrodzenie,  

- zwrócił się do Starosty o podanie kosztów funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji  

w Nowogardzie (media, łącza i koszty osobowe) i podanie ilości  rejestrowanych 

samochodów w tej fili na tle całego powiatu. Dodatkowo radny zwrócił się do Starosty  

o wystąpienie do Burmistrza Gminy Nowogard z propozycją partycypowania  

w kosztach funkcjonowania filii wydziału komunikacji w Nowogardzie.  

Starosta T. Kulinicz powiedział, że na wszystkie zapytania odpowiedzi udzieli na piśmie, 

aczkolwiek zaproponował, aby miłośnicy tenisa stołowego wystąpili z wnioskiem do 

Starosty o wynajem pomieszczenia do gry. Jeżeli chodzi o organizację konferencji z 

okazji 25-lecia samorządności to było to zrobione w oparciu o zapytanie ofertowe, a 

wszyscy prelegenci wystąpili społecznie. Ponadto Starosta odniósł się do zapytania o 

filię  komunikacji w Nowogardzie i poinformował radnych, że filia obsługuje 

mieszkańców gminy Nowogard, Osina i Maszewo.  

Radny Paweł Gulbinowicz powiedział, że w jego zapytaniu chodzi o to, aby pokazać, że 

droga z Nowogardu jest bardzo dobra i niezbyt odległa, zestawiając chociażby  

z mieszkańcami Stepnicy, Przybiernowa, Racimierza, czy Łąki i szeregu innych daleko 

położonych miejscowości. Radny dodał, że warto się nad tym pochylić chociażby z uwagi 

na przedstawione przez Przewodniczącego Rady plany związane z zakupem sprzętu 

audiowizualnego na potrzeby sali obrad i związanymi z tym kosztami. 

Radny Wojciech Włodarczyk zaproponował radnym kupienie kilku ośrodków, by 

przenieść powiat do Nowogardu.  

Radny Czesław Siwek stwierdził, że było udzielane szesnaste absolutorium Zarządowi 

Powiatu i po raz pierwszy w porządku obrad sesji nie było ujętego stanowiska Klubów, 

dlatego Konwent samorządowy, na którym występował dr Puzyna, pokazywał i mówił o 

pewnych negatywnych zjawiskach tzw. putinizacji, a zdaniem radnego demokratury, 

tzw. karykatury demokracji. Radny dodał, że koalicja robi wszystko w sposób 

zakamuflowany, że aż wstyd i ktoś musi to wytknąć. Swoje stanowisko wyraził 

następująco: „Jak można nie umieścić w porządku obrad takiego punktu, który był 

tradycją i stanowi o pewnej kulturze. Wyrzucacie z kultury to, co jest demokratyczne i 

nie wolno tego robić”. Radny powiedział, ze czuje się na posiedzeniach sesji bardzo źle, 

gdzie widać brak doświadczenia, ponadto dostarcza się za pięć dwunasta projekty 

uchwał bez interpretacji i każe się głosować. Radny powiedział, że opozycja wstrzymała 
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się od głosu przy absolutorium, ponieważ jako radni oczekują oszczędności, zasadności i 

celowości wydatkowanych środków, a tu po raz pierwszy mamy następnego pracownika 

w postaci etatowego członka zarządu. Po raz pierwszy właśnie w V kadencji Rady 

opozycję postawiono do kąta i pytał, czy tak ma wyglądać demokracja, może przyjdą 

jeszcze inne czasy. Na zakończenie radny Cz. Siwek powiedział, że mówi o tym, aby ci, 

którzy słuchali prelekcji dr. Puzyny, wyciągnęli wnioski, ponieważ potrzebne jest inne 

spojrzenie, bo zaczyna się brutalizacja życia.    

Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba powiedział, że na posiedzeniach sesji  

demokracja panuje, każdy ma głos i nikomu nie jest on odbierany, a Przewodniczący jest 

od tego, aby zasad demokracji pilnować. 

Radna Danuta Faryniarz przypomniała, iż na ostatniej sesji zasygnalizowała potrzebę 

wprowadzenia głosowania imiennego i z wstępnej wypowiedzi Przewodniczącego 

wynika, że ta propozycja zostanie wzięta pod uwagę przy zmianie statutu. 

Przewodniczący Rady K. Ziemba powiedział, że propozycja radnej o głosowaniach 

imiennych zostanie wzięta  pod uwagę.  

Radna Danuta Faryniarz: 

- wniosła do Przewodniczącego Rady Powiatu o ujęcie w nowym Statucie Powiatu 
możliwości głosowania imiennego.  

- zwróciła uwagę, że odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, z dnia 23 kwietnia 
br. dotyczące szpitala w Goleniowie udzieliła sama pani Elżbieta Kasprzak - Prezes SCM 
Sp.  
z o.o., a nie Starosta, do którego była kierowana interpelacja. W związku z tym radna 
wniosła o udzielanie odpowiedzi na wszystkie interpelacje i przedstawianie stanowiska 
przez Starostę. 
- wniosła o przedstawienie własnego stanowiska przez Starostę w kwestii interpelacji 
złożonych na sesji w dniu 23.04.2015 r. dotyczących remontu w szpitalu  
w Goleniowie.  
- zwróciła się do Starosty o przyjrzenie się umowie dzierżawy zawartej pomiędzy SCM 
Sp. z o.o., a firmą „ABOMED” z uwagi na przedstawioną przez panią Prezes Spółki 
odpowiedź na interpelację z poprzedniej sesji, gdzie koszty dzierżawy i opłaty za media 
w ocenie radnej są niewielki, dlatego radna wniosła o sprawdzenie, czy koszty w tej 
umowie są urealnione. 
- wniosła do Starosty o przedstawienie na podstawie dziennika budowy dokumentów 
wszystkich etapów budowy, konkretnych działań, za którymi stoją jacyś ludzie. Radna 
wniosła o przedstawienie całego procesu inwestycyjnego ze wskazaniem osób, które 
podejmowały decyzje i się pod nimi podpisywały, kto się podpisał pod decyzją zerwania 
umowy z firmą „TARAN”, do momentu kiedy należy zapłacić firmie „TARAN” 
odszkodowanie blisko 700 tyś zł. za coś, co społeczeństwo nazywa zaniedbaniem.  
- zwróciła się do Starosty z pytaniem jakie koszty poniosło Starostwo Powiatowe  
w wyniku przegranego procesu sądowego z powództwa dyrektora Wydziału 
Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Ryszarda Faryniarza, jakie formy 
zadośćuczynienia zastosowano wobec pracownika niesłusznie ukaranego, co 
potwierdza wyrok sądu w tej sprawie, jakie konsekwencje zostały wyciągnięte wobec 
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wnioskodawców o ukaranie pracownika i jakie wnioski na przyszłość zostały 
wyciągnięte wobec osób za przypadki źle prowadzonej polityki kadrowej, która to 
polityka jest dowodem na niekompetencję w zakresie prawa, nieposzanowania praw 
pracowniczych  
i dobrze pojmowanych zasad współżycia społecznego w zakładzie pracy. 
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o wystąpienie z zapytaniem do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich, co dalej z przebudową drogi 113 polegającej na budowie ronda w 
miejscowości Mosty. 
Radny Krzysztof Wasiluk: 
- wniósł o wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o zweryfikowanie poprawności 
znaków i ewentualnego braku, zdaniem radnego znaków poziomych (przejścia dla 
pieszych) i pionowych na drodze nr 112 w miejscowości Stepnica na ul. Krzywoustego 
na odcinku od szkoły do zakładu drzewnego. 
- zwrócił uwagę na zły stan techniczny odcinka drogi 141 (około 1km) Rożnowo – 
Przemocze. 
- wniósł o naprawę odcinka drogi powiatowej 4147Z Dębice –Nastazin, który jest  
w złym stanie technicznym.  
 
Radna Teresa Chodyko zwróciła się z zapytaniem do pani Prezes SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie, czy w planach rozwoju szpitala brane jest pod uwagę utworzenie 
oddziału geriatrycznego, czy ewentualne zatrudnienie specjalisty do opieki nad ludźmi 
starszymi z uwagi na starzejące się społeczeństwo, które wymaga opieki 
specjalistycznej.      

Obecna na sesji pani Prezes SCM Sp. z o.o. w Goleniowie odpowiedziała radnej Teresie 
Chodyko, iż potrzeba otwarcia oddziału geriatrycznego jest pilna w całym 
województwie i to jest priorytet ogólnopolski. Pierwsze przymiarki do uruchomienia 
takiego oddziału są robione w szpitalu przy ul. Arkońskiej, jeżeli chodzi o szpital w 
Goleniowie to na dzień dzisiejszy, a także w najbliższej przyszłości nie jest w stanie 
uruchomić takiego oddziału z dwóch powodów, braku warunków lokalowych i braku 
kadry, ponieważ specjalistów geriatrów w województwie zachodniopomorskim nie ma 
w ogóle. Pani Prezes poinformowała, że szpital w Goleniowie realizuje zadania w 
zakresie oddziału opiekuńczo-leczniczego, gdzie jest zatrudniony lekarz, który ukończył 
studia podyplomowe w zakresie opieki geriatrycznej, więc częściowo w tym zakresie 
zadanie jest realizowane. Następnie pani Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z 
o.o.  
w Goleniowie odniosła się do interpelacji zgłoszonej na V sesji w dniu 23 kwietnia 2015 
r. przez radną Danutę Faryniarz w części dotyczącej wydania opinii przez sanepid, co do 
przeprowadzenia remontu na dwóch oddziałach szpitalnych. Jeżeli miałaby być  
w związku z tym wydana opinia sanepidu, to jedynie wojewódzkiego, do której wydania 
musiałyby być wskazania. Ponadto pani Prezes zapewniła, iż jest przestrzegany reżim 
sanitarny, między innymi dlatego, że jest to duża odpowiedzialność jeżeli chodzi  
o zakażenia wewnątrzszpitalne, a zaniedbania świadczyłyby o dużych niedociągnięciach.        

Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że odpowiedzi na wszystkie interpelacje, 
wnioski i zapytania radnych udzieli na piśmie w ustawowym terminie.  
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Ad 9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu, 
Kazimierz Ziemba dokonał zamknięcia obrad VI sesji Rady Powiatu w Goleniowie o 
godz. 1510.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

                         Kazimierz Ziemba 

 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 09 lipca 2015 r.  

 

       

      

   

   

 


